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Vist que els reunits constitueixen majoria legal sufi- cient de 
l'Ajuntament Ple, el Sr. President obre l'acte i s'entra a conèi-
xer els afers inclosos en l'ordre del dia. 
 
 
 
 
 
 



     1.- APROVACIÓ DE L'ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR. 
 
 
Tothom manifesta que ha llegit l'acta de la sessió anterior 
VOTACIó: APROVADA PER UNANIMITAT. 
 
 
 2.- DECRETS DE L'ALCALDIA 
 
Per ordre de l'Alcaldia es notifica a l'Ajuntament en Ple dels 
Decrets de l'Alcaldia dictats des de l'última sessió plenària fins 
avui. 
La Corporació es dóna per assabentada. 
 
 
 3.- MODIFICACIÓ DE CRÈDITS DEL PRESSUPOST GENERAL 
         EXPEDIENT NÚM. 5 
 
ATÈS, que la Generalitat de Catalunya ha concedit amb destí a les 
obres d'urbanització del Cementiri Municipal, una subvenció 
bianual d'import 26.000.000,- de pessetes, dels que 16.000.000,- 
de pessetes corresponen al present exercici. 
ATÈS, que en el pressupost de 1.994 s'ha consignat per aquest 
concepte d'ingrés la quantitat d' 11.000.000,- de pessetes, 
procedeix incorporar en ingressos i en despeses la diferència de 
5.000.000,- de pessetes. 
ATÈS, que estudiat el Programa d'Inversions d'aquest exercici i 
les necessitats actuals del municipi, es considera prioritari 
incrementar els següents crèdits : 
 a)Edificis municipals : 9.000.000,- ptes; b)Via pública : 
2.500.000,-ptes; c)Mobiliari : 3.500.000,- ptes i d) Projectes 
Artístics : 3.500.000,-ptes. TOTAL :          18.500.000,- de 
pessetes. 
ATÈS, que el finançament de les obres del Cementiri, una vegada 
aprovat el seu calendari d'execució i realitzada l'adjudicació de 
la primera Fase, té un excés per aquest exercici superior als 
18.500.000,- de pessetes, quantitat que es proposa per finançar 
l'increment de les inversions esmentades. 
Vist el que disposa la Llei 39/88, de 28 de desembre i Reial 
Decret 500/1.990, de 20 d'abril. 
A l'Ajuntament Ple es proposa l'adopció dels següents. 
ACORDS: 
PRIMER.- Aprovar l'expedient núm. 5 de suplements i crèdits 
extraordinaris al Pressupost de l'exercici de 1994, d'acord amb el 
següent detall: 
 
 
 AUGMENTS EN DESPESES 
PARTIDA     CONCEPTE  PESSETES 
1.121.62500   Adquisició de mobiliari 3.500.000.- 
1.121.63201  Edificis Municipals 9.000.000.- 
1.453.60109  Projectes Artístics 3.500.000.- 
2.511.60120  Via Pública 2.500.000,- 
 ------------ 
    TOTAL AUGMENTS .......... 18.500.000,- 
    ===================================== 
 
 
 



 BAIXES EN DESPESES 
1.443.62240  Cementiri Municipal 13.500.000.- 
  ------------ 
    TOTAL BAIXES.............. 13.500.000,- 
    ===================================== 
 
 AUGMENTS EN INGRESSOS 
75.501   Subvencions Generalitat 5.000.000.- 
 ------------ 
    TOTAL AUGMENTS.......... 5.000.000.- 
    ===================================== 
 
 R E S U M 
   AUGMENTS EN DESPESES ........ 18.500.000,- 
   BAIXES EN DESPESES .......... 13.500.000,- 
   DIFERÈNCIA...................  5.000.000,- 
   AUGMENTS INGRESSOS ..........  5.000.000,- 
           ANIVELLAT 
 
SEGON.- El present expedient de modificacions de crèdit haurà 
d'ésser exposat al públic en la forma i terminis que estableixen 
els articles 152.2 i 150 de la Llei 39/88 de 28 de desembre i R.D. 
500/1990 de 18 d'abril. 
El Sr. Alcalde defensa la proposta explicant que aquesta 
modificació és la núm. 5 i va a compte del projecte del Cementiri 
que hi havia unes diferencies que no estaven assignades en 
l'adjudicació, el total de la modificació és de 18.500.000'- de 
pessetes i correspon a les modificacions que fem durant l'any. 
En torn d'intervencions el Sr. Tomeu Calafell per IC manifesta que 
el seu grup s'abstindrà per desconèixer aquesta modificació i pels 
motius ja exposats quan es fan modificacions d'aquests tipus. 
Per ERC el Sr. Jordi Permanyer diu que tot i que en mol-   tes 
modificacions ens hem abstingut perquè eren simplement de forma, 
aquest cop considerem que aquesta modificació és totalment 
política i per això votarem en contra. 
Pel grup socialista la Sra. Pili Llaquet diu que el seu grup ja va 
votar en contra del pressupost i ara amb aquesta motificació també 
votaran en contra, doncs el nostre presentiment és que es vol 
camuflar diners que es deriven cap al Palau Tolrà o partides sense 
desglosar. 
El Sr. Alcalde intervé per aclarir que el que es fa és habilitar 
partides per poder pagar futures intervencions  i són per 
adquisició de mobiliari, per edificis municipals, projectes 
artístics i via pública, són quatre partides, dues que poden anar 
al Palau Tolrà (via pública i projectes artístics), l'adquisició 
de mobiliari que també  hi ha part de l'Ateneu i en edificis 
municipals hi ha partides que poden ser Casal d'Avis. 
El Sr. Alcalde diu que les despeses del Palau Tolrà estan en els 
llibres d'Intervenció que es troben a la vostra disposició. 
El Sr. Josep Rodríguez del grup socialista intervé dient que no 
demanen els llibres sinó el càlcul global dels costos, ja que es 
va dir una quantitat, i el que realment  ha costat és una 
"milionada", que no es vol fer pública per raons polítiques, però 
que esbrirarem i ho donarem a conèixer. 
L'Alcalde crida l'atenció al Sr. Josep Rodríguez per intervenir 
sense demanar la paraula i sense ser el portaveu. 
El Sr. Josep Rodríguez per discrepar d'aquest advertiment 
s'absenta de la sala. 
VOTACIó: APROVADA PER MAJORIA ABSOLUTA, amb el següent resultat: 



  Vots a favor  : VUIT   (8), dels regidors de CiU. 
  Vots en contra: QUATRE (4), dels regidors del PSC i ERC 
  Abstencions   : DOS    (2). del regidor d'IC, i del re-       
                       gidor absent. 
el Sr. Josep Rodríguez Vasallo s'incorporà en el punt següent. 
 
 4.- APROVACIÓ INICIAL PROJECTE ENLLUMENAT AIRESOL-C 
 
El projecte redactat pel Sr. Enginyer municipal contempla la 
renovació total de l'enllumenat públic de la urbanització Airesol 
C, que és deficient tant a nivell lluminós com per la qualitat del 
material. Per l'altra banda, HECSA efectuarà la reposició de tota 
la xarxa de baixa tensió substituint els pals de fusta per pals de 
formigó armat. 
ATÈS el que disposa l'article 21.9 apartat 2 de la Llei 8/1987, de 
15 d'abril, Municipal i de Règim Local de Catalunya. 
A l'Ajuntament Ple es proposa l'adopció dels següents: 
ACORDS: 
PRIMER.- Aprovar inicialment el projecte d'enllumenat de la 
urbanització Airesol-C, redactat pel Sr. Esteve Font Renom, 
Enginyer municipal. 
 
 
SEGON.- Exposar-ho al públic, segons anunci en el Butlletí Oficial 
de la Província i diari "Avui", de la manera reglamentària. 
Defensa la proposta el Sr. Alcalde, dient que a l'aprovació 
inicial es fa per poder començar els tràmits per- què l'enllumenat 
de l'Airesol-C pugui arrenjar tota la qüestió de cablejat i dels 
pals que hi ha i que corres- ponen a l'Empresa Hidroelèctrica. 
VOTACIó: FOU APROVADA PER UNANIMITAT. 
 
 5 .- CONVENI AMB SENTMENAT PEL SUBMINISTRE PUNTUAL 
          D'AIGUA. 
 
Es dona compte de l'escrit de l'Alcaldia de Sentmenat ex- posant 
els problemes de subministrament d'aigua potable  
en què es troba l'urbanització de Can Vinyals, en aquell municipi. 
ATÈS el principi de cooperació entre administracions és recollit 
abastament en les disposicions locals i que per tal cosa, els ens 
locals poden establir convenis per tal d'instrumentar fórmules 
d'assistència, com ja indica l'article 174 de la Llei Municipal i 
de Règim Local de Catalunya. 
Per tot l'exposat, a l'Ajuntament Ple es proposa l'adopció del 
següent. 
ACORD: 
Aprovar el conveni a subscriure amb l'Ajuntament de Sent- menat 
pel subministrament de manera exepcional d'aigua en alta, a 
l'urbanització de Can Vinyals, facultant a l'Alcaldia a la 
signatura del mateix. 
El Sr. Alcalde  defensà la proposta en el sentit de que hi ha una 
important sequera i que l'Ajuntament de Sentmenat ens va fer 
arribar  una demanada urgent d'aigua per a l'urbanització de Can 
Vinyals, i atenent que tenim disposició per subministrar aigua amb 
uns cabdals que no sobrepassarien els 200.000 litres/diaris, es fa 
un contrac- te juntament amb els diferents partits per veure si hi 
havia cap inconvenient en fer aquest subministre, s'han establert 
unes clausules de subministrament i s'ha fet un conveni amb 
l'Ajuntament de Sentmenat per dos mesos, amb l'advertiment que si 
Castellar tingués problemes de subministrament d'aigua, aquest 



subministre el tallaríem, el preu és el fixat per la Companyia, 
d'acord amb el cost de  l'extensió d'aquesta aigua i el trasllat i 
per tant aquest seria el conveni. 
Intervé per ERC el Sr. Jordi Permanyer per dir que hi es- tan 
d'acord i només destacar que és un cas excepcional i que coneixent 
com funciona l'Ajuntament de Sentmenat, que no s'hi recolzin massa 
amb aquesta situació i que s'ha de  seguir d'aprop el conveni, i 
incidint que intentin solucionar el problema per l'any que ve, per 
tot això el nostre vot serà a favor. 
VOTACIó: FOU APROVADA PER UNANIMITAT. 
 
 6.- CONVENI PER L'AMPLIACIÓ DEL CARRER GENERAL 
         BOADELLA 
 
Es dona lectura al conveni a subscriure amb la senyora Josepa 
Segalés, propietària de la finca ubicada entre el carrer del 
General Boadella xamfrà amb la plaça del Mestre Gelonch, que 
permetrà l'enderroc de l'immoble i l'ampliació del carrer del 
General Boadella en el tram davant del Palau Tolrà. 
ATÈS el que disposa l'article 47.1 del Reglament del Patrimoni 
dels Ens Locals, és possible la permuta entre les porcions 
afectades per l'obertura del vial i la porció urbana propietat 
municipal que penetra dins l'altra finca, essent respectivament de 
27 m2 i 31 m2 els terrenys a permutar. 
A l'Ajuntament Ple es proposa l'adopció dels següents. 
ACORDS: 
PRIMER.- Aprovar el conveni a subscriure amb la Sra. Josepa 
Segalés, per l'ampliació del carrer del General Boadella, amb la 
permuta de les porcions afectades i les obligacions que solen 
derivar per ambdues parts. 
SEGON.- Facultar al Sr. Alcalde per la signatura del con- tracte. 
El Sr. Alcalde defensà la proposta fent menció a què aquest és el 
segon conveni que es fa, el primer va ser de  permuta amb el Sr. 
Portell, i aquets correspon a la veïna d'aquestes cases que és la 
Sra. Segales, i del que es tracta és que poden tirar les cases de 
davant del Palau Tolrà i fer més ample el carrer que dóna a la 
plaça Mestre Gelonch, i el pacte amb la Sra. Segales és que l'A-
juntament referà el muret que separa casa seva de la calçada. Ès 
positiu per aquella zona i pel bon accés dels veïns a la zona. 
VOTACIó: FOU APROVADA PER UNANIMITAT. 
 
 7.- REVISIÓ DEL PREU DE RECOLLIDA D'ESCOMBRARIES 
 
Vista la instància que presenta el Sr. Juan Andrés Sánchez i 
Mendez, en representació de l'empresa "Fco Sánchez Martínez, SA" 
la qual és concessionària per acord del Ple de data 25 de maig de 
1992, del servei de recollida domiciliària de deixalles, el seu 
transport a l'abocador i la neteja viària. 
ATÈS que de l'informe que emet el Tècnic Municipal al respecte, 
resulta un preu de 69.397.108'- PTA, IVA inclòs, després d'aplicar 
la fórmula polinòmica prevista en el Plec de Condicions, 
incrementar les quantitats corresponents als 46 nous contenidors, 
i deduir les despeses erroneament previstes en carrets de neteja 
viaris. 
A l'Ajuntament Ple es proposa l'adopció del següent. 
ACORD: 
Actualitzar el preu del contracte dels serveis de recollida de 
deixalles, el seu transport i neteja viària en 69.397.108'- PTA, 
IVA inclòs, a partir de l'1 de juliol de 1993. L'empresa facturarà 



la diferència que en resulta del període passat. 
Defensa la proposta el Sr. Alcalde dient que la revisió estava 
pendent, per problemes d'entesa alhora de determinar la puja, 
perquè hi havia alguns elements que havien canviat, nous 
contenidors i adequar el que s'havia ofert per part de l'empresa 
Sánchez en el seu contracte inicial al que realment s'ha executat 
ja que hi havien algunes partides que s'havien de descomptar, 
finalment el nou preu 69.397.108'- pessetes, que és el preu que 
regirà a partir de 1 de juliol de 1993 fins l'1 de juliol de 1994 
i per tant ja es pot fer l'aprovació i la liquidació del remanent 
que els hi quedi, d'aquest mesos que han passat amb el preu antic. 
Per ERC el Sr. Jordi Permanyer manifesta que el seu vot serà a 
favor, però volem que quedi constància del servei que  s'està 
prestant, encara hi ha queixes i aquest servei es pot millorar, 
per part de l'empresa concessionària  i per part de l'Ajuntament, 
per exemple: l'horari de re- collida, es va començar amb dos 
camions i ara nomès n'hi ha un, i amb un horari intempestiu, 
demanem que es marqui el lloc on van els contenidors, ja que n'hi 
ha que entorpeixen el pas, i seria convenient que l'informació 
estigués en el propi contenidor. Pel que fa a la recollida de 
papereres, moltes estan trencades, amb el conseqüent perill a 
'lhora de buidar-les. 
El Sr. Alcalde informa que amb motiu de les passades re- vetlles i 
concerts s'han destrossat moltes papereres, ara s'estan arreglant 
una per una. 
VOTACIó: FOU APROVADA PER UNANIMITAT. 
 
 8.- ADJUDICACIÓ CONCESSIÓ PISCINA COBERTA 
 
ATÈS que la concessió de la piscina coberta es realitza de manera 
temporal, pels acords de l'Ajuntament en Ple de data 28 de juliol 
de 1992 i 28 de setembre de 1993, acabant l'actual contracte amb 
l'empresa concessionària el 31 d'agost de 1994. 
ATÈS que amb aquest període transitori, s'han pogut reco-  llir 
experiències i perfeccionaments de la gestió, que ens permet 
afrontar un nou concurs d'adjudicació amb una major seguretat i 
coneixement del servei. 
 
ATÈS que s'estima com a forma de gestió més convenient la 
concessió, a l'ampara del que disposen els articles 233 i 241 de 
la Llei 8/1987, de 15 d'abril, municipal i de règim local de 
Catalunya. 
ATÈS el que disposa l'article 271.3 de la Llei anterior, que els 
contractes de gestió de serveis, s'adjudiquen ordinàriament per 
concurs. 
ATÈS que per acord de l'Ajuntament Ple del dia 29 de març, 
s'aprovà la convocatòria del concurs i les respectives Bases. 
ATÈS que durant el període hàbil de licitació, només es presentà 
una oferta, la de l'entitat UBAE, la qual es trobada conforme i 
correcte. 
A l'Ajuntament Ple es proposa l'adopció dels següents. 
ACORDS: 
PRIMER.- Adjudicar la concessió del servei de Piscina coberta a 
l'entitat Unió Barcelonesa d'Activitats Culturals, Recreatives i 
Esportives (UBAE), segons oferta presentada pel Sr. Gil Modroño i 
Herrero, amb un pressupost global de gestió de 71.950.000'- 
pessetes/temporada. 
SEGON.- La concessió s'ajustarà al Plec de condicions econòmico-
administratives, aprovades per l'Ajuntament en Ple de data 29 de 



març i el servei es prestarà d'acord amb l'oferta del licitador. 
TERCER.- L'adjudicatari haurà de dipositar en el termini de 15 
dies la garantia definitiva que s'eleva a 2.875.000  pessetes. 
QUART.- Facultar al Sr. Alcalde per la signatura del corresponent 
contracte. 
El Sr. Alcalde  defensa la proposta explicant que s'han fet els 
tràmits perquè l'adjudicació provisional i les pròrrogues 
esdevinguessin en l'adjudicació definitiva, nomès s'ha presentat 
una oferta, la dels actuals gestors  de la piscina, el preu 
ofertat es de 71.950.000'- pessetes, la documentaciò presentada és 
molt complerta; l'adjudicació es fa per 5 anys i amb possibles 
pròrrogues de dos anys cada una, al no presentar-se cap més 
oferta, UBAE gestionarà la piscina durant 5 any més, amb els ma- 
teixos requisits  fixats a les bases, paral.lelament amb això ha 
presentat un estat de comptes de com està el te-   ma. 
Per ERC el Sr. Jordi Permanyer vol precisar que en el mo- ment de 
parlar de les formes d'adjudicació ja vàrem manifestar la nostra 
opinió, ara l'adjudicació la troben correcta com a forma, per tant 
el nostre vot serà a favor. 
En aquest mateix sentit, s'expresa la porteveu del grup socialista 
Sra. Pilar Llaquet. 
VOTACIó: FOU APROVADA PER UNANIMITAT. 
 
 
 9.- PERMUTA AMB L'INCASOL 
 
ATÈS que es dóna compte de la proposta de permuta presentada per 
l'Institut Català del Sòl entre terrenys d'a-  
quest Institut i l'Ajuntament de Castellar del Vallès. 
ATÈS que el Pla Parcial de la Bruguera, del terme municipal de 
Castellar del Vallès fou aprovat per la Comissió Provincial 
d'Urbanisme de Barcelona en sessió de data 8 de juny de 1988, el 
qual preveia com a sistema d'execució el de compensació. 
ATÈS que en data 31 de juliol de 1991, l'Institut Català del Sól 
en la seva qualitat d'Administració actuant va resoldre aprovar 
definitivamentel Projecte de compensació del Polígon IV del Pla 
Parcial Pla de la Bruguera, el qual va ésser protocolitzat rebent 
aquest Ajuntament les  
zones verdes del polígon, entre elles la que actualment 
desafectada és objecte de permuta. 
ATÈS que en data 30 de juny de 1993 es va aprovar definitivament 
la modificació del polígon IV del Pla Parcial Pla de la Bruguera 
canviant-se la qualificació urbanística de les parcel.les 15 i 17; 
passant a tenir la qualificació de zona verda la parcel.la núm. 15 
i de la parcel.la 17, 4.233 m2 segueix tenint la qualificació de 
zona verda i la resta es requalificava com indústria mitjana. 
ATESA la conveniència per ambdues Administracions de por- tar a 
terme l'intercanvi d'aquestes parcel.les. 
A l'Ajuntament Ple es proposa l'adopció dels següents. 
ACORDS. 
PRIMER.- Aprovar la proposta de permuta a subscriure amb 
l'Incasòl, tal com ha estat presentat per aquest, i la 
parcel.lació del solar núm. 17 del polígon IV del Pla Parcial Pla 
de la Bruguera, a la fi i efecte de rebre aquest Ajuntament la 
titularitat de la parcel.la núm. 15, ara qualificada de zona verda 
i entregar a l'Incasòl la part segregada de la parcel.la núm. 17, 
ara qualificada com a industrial. 
SEGON.- Facultar al Sr. Alcalde Lluís Maria Corominas i Díaz per 
elevar a públic el present acord i subscriure les corresponents 



escriptures. 
El Sr. Alcalde defensa la proposta dient que correspon a   
arreglar una situació anòmala que s'havia creat en el Pla de la 
Bruguera en executar el Pla, canviar la qualificació de dues 
parcel.les, al pasar una d'industrial a verda i una de verda a 
industrial. Ara arreglar la situació i escripturem les noves 
qualificacions. 
VOTACIó: FOU APROVADA PER UNANIMITAT. 
 
 10.- DESIGNACIÓ DE NOU CARRER AMB EL NOM DE  
          CARRASCO I FORMIGUERA. 
 
A proposta de l'Alcaldia i atenent la trajectoria política i 
humana del senyor Manuel Carrasco i Formiguera; i vista la 
proposta que realitzen els representants d'Unió Democrática de 
Catalunya, secció Local. 
ATÈS que aquest Ajuntament es fa ressó de la moció, a l'Ajuntament 
Ple es proposa l'adopció del següent. 
ACORD: 
Designar amb  el nom de Carrasco i Formiguera, el nou carrer que 
es troba davant l'Institut de Batxillerat de Castellar del Vallès. 
El Sr. Alcalde defensa la proposta dient que correspon a una 
proposta feta pels companys d'Unió Democràtica, de batejar un 
proper carrer amb el nom de Carrasco i Formiguera, amb tota la 
corresponent càrrega històrica que això comporta, ara tenim 
l'oportunitat de donar nom al  
carrer que hi ha davant l'Institut i dels pisos que hi ha entre 
els carrers Tries de Bes i l'esmentat Institut,   només s'acorda 
donar-li el nom, l'acta de posar la placa es farà en el moment de 
batejar el carrer. 
Intervè el regidor Sr. Josep Maria Serra d'UDC dient que: "poques 
coses hi ha a dir pel fet de que En Carrasco i Formiguera sigui 
considerat un català il.lustre, va ser mort en el penal de Burgos 
a l'any 1938, però això no és un mèrit, el seu mèrit va ser el de 
defensar l'any 1932 l'autonomia a Catalunya, el dret a 
l'autodeterminació i després de que el poble d'Espanya va decidir 
la República. Ell i els membres d'UDC van seguin defensant la Re- 
  pública, i per haver estat demòcrata va arribar fins a la mort". 
Intervé per ERC el Sr. Jordi Permanyer manifestant-se a favor de 
la proposta, però fent menció al que es va comentar de donar a 
conèixer els noms dels carrers de Castellar, els noms de 
castellarencs i catalans il.lustres, ja posats, a tota la 
població. 
El Sr. Alcalde intervé per dir que, a la propera Festa Major 
sortirà un llibre-guia d'entitats, serveis i carrers i serà una 
eina molt útil pels castellarencs, i aquest carrer també hi estarà 
descrit. 
VOTACIó: FOU APROVADA PER UNANIMITAT. 
 
 11.- CONVENI AMB EL CONSELL COMARCAL. 
 
Amb l'objectiu d'impulsar el funcionament de la Mancomunitat 
Intermunicipal Ripoll -Riu Sec i la seva relació amb el Consell 
Comarcal del Vallès, representants dels municipis de Sabadell, 
Barberà del Vallès, Castellar del Vallès, Sant Llorenç Savall, 
Sant Quirze del Vallès i Badia, així com també del Consell 
Comarcal del Vallès Occidental, han mantingut diversos contactes i 
reunions. 
En aquest contactes s'ha fet palesa la necessitat de tractar 



globalment els problemes derivats de la depuració de les aigües a 
les conques dels rius al pas pels municipis integrants de la 
Mancomunitat, així com també la necessitat d'estudir fórmules 
d'articulació amb el Consell  
Comarcal, respectant en tot cas l'autonomia dels municipis i la 
del seu conjunt. 
Aquesta preocupació conjunta i la necessitat d'afrontar solucions 
s'ha concretat en una proposta de conveni interadministratiu, que 
en forma de manifestació de voluntats de les Administracions 
implicades, té per objectiu impulsar el funcionament de la 
Mancomunitat i preveure l'articulació  amb el Consell Comarcal 
mitjançant fórmules encara no determinades: 
És per tot això que en virtud del que disposa l'article 50 de la 
Llei 8/1987, de 15 d'abril, el Ple Corporatiu  
proposa l'adopció dels següents. 
ACORDS: 
PRIMER.- Aprovar el conveni en forma de manifestació de voluntats 
a subscriure entre els municipis de Sabadell, Barberà del Vallès, 
Castellar del Vallès, Sant Llorenç Savall, Sant Quirze del Vallès 
i Badia i amb el Consell Comarcal del Vallès Occidental, i que té 
per objecte impulsar el funcionament de la Mancomunitat 
Intermunici- pal Ripoll -Riu Sec i estudiar la seva articulació i 
re- lació amb el Consell Comarcal. 
SEGON.- Facultar el Sr. Alcalde per a la signatura del conveni i 
per a la realització de les gestions que del mateix es derivin. 
Defensà la proposta el Sr. Alcalde comentant que s'han de 
distinguir dos aspectes en aquest conveni, val a dir que només 
aprovarem el conveni amb el Consell Comarcal, el tema de la 
mancomunitat és un tema obert des de fa més de vuit anys, i que no 
ha funcionat mai, sembla ser que ara pot funcionar i de cara a una 
major gestió de les depuradores que afecten al riu Ripoll i també 
de tots els recursos que puguin destinar-se de cara a un 
embelliment paisatgistic i de la neteja de les lleves dels rius, i 
per això s'ha tornat a engegar la mancomunitat, ara bé en l'any 
1986-1987 que es va començar la mancomunitat els consells 
comarcals encara eren un projecte, i el que volem els Alcaldes que 
en formen part, és que el Consell Comarcal doni cabuda en aquesta 
mancomunitat, per tant habilitar una eina de treball mitjançant un 
consorci o conveni, tot i que la sobirania seguirà estant en els 
Ajuntaments i a la mancomunitat. D'aquesta manera aquest primer 
pas, el d'estar encabits dins del Consell Comarcal ja hi és; i el 
segon punt serà una refosa dels estatuts que en molts aspectes, 
aquest Ajuntament no hi està d'acord, i caldrà adequar-los 
bàsicament en el tema de la capacitat de votació en els temes 
importants, creiem que ha de ser un municipi, un vot. 
VOTACIó: FOU APROVADA PER UNANIMITAT. 
 
 
 12.- ASSUMPTES SOBREVINGUTS. 
 
No n'hi ha. 
 
 13.- SUGGERIMENTS I PREGUNTES 
 
El Sr. Alcalde, responen a una pregunta del darrer Ple, manifesta 
que no te, encara, l'informe del carrer Licorella, sobre la 
petició del clavegueram, el que si dire és que a Sant Feliu del 
Racó s'està treballant en tres clavegueres diferents, però sobre 
aquesta en concret no he rebut encara l'informe tècnic. 



Per ERC el Sr. Jordi Permanyer remarca el tema pendent del Bar de 
les Arenes i tota la seva zona. 
El Sr. Alcalde fa menció a que el tema serà tractat en la propera 
comissió informativa del mes de setembre. 
Per IC el Sr.Tomeu Calafell formula les següents preguntes: 
 1.- davant l'onada d'incendis a Catalunya i sobretot a la nostra 
comarca i comarques veïnes, encara que els boscos de Castellar no 
han sofert les conseqüències, davant aquest risc, demanaria a 
l'Equip de Govern si hi ha un pla de prenvenció i també demanaria 
que es fes més campanya de prevenció de cara als ciutadans, és 
important que els municipis elaborin plans, ja que els problemes 
més greus que hi han hagut han estat de descoordinació a l'hora 
d'apagar els focs. 
 2.- Davant del Casal d'Estiu i de com ha funcionat s'hi s'ha fet 
una valoració del seu funcionament, el nostre grups pensa que és 
necessari, l'intenció de fer-ho així era correcta, però el sistema 
de com ha funcionat no ha estat del tot correcte, hi ha hagut una 
manca de coordinació, bastant descontrols; les entitats per la 
seva part, hi han posat tot el que sabien i la intenció era de que 
funcionés, però de cara a l'any vinent es tracta de reestructurar-
ho d'una altra manera, que hi hagui més coordinació, perqùe sinó 
la gent se'n va una mica decepcionada. El dia de la trobada amb 
tots els pares semblava una cosa, però en la realitat no ha estat 
així. 
El Sr. Alcalde, respon a les dues preguntes, pel que fa a la 
primera: diu que en una propera comissió informativa, que hi 
estarà present el Cap de Bombers i el Cap de l'ADF, se us 
informarà abastament. Us avanço que a Castellar hi ha un pla, però 
a l'hora de la realitat no funciona com s'ha previst. Pel que fa a 
la segona pregunta: també es farà una comissió informativa a la 
que hi assitirà el regidor d'Esports i els tècnics participants i 
es farà una valoració global d'aquest any que hi ha hagut un canvi 
qualitatiu. 
Per ERC intervé el Sr. Jordi Permanyer dient que: demà s'acaba el 
primer any de gestió de les pistes de tennis de la piscina 
descoberta i a l'igual que a la piscina coberta, el concurs diu 
que, cada any s'haurà de presentar una memòria i un balanç de 
gestió, demanem que pel setembre se'ns faci arribar aquest balanç 
juntament amb la memòria. 
També demana informació sobre la tala d'arbres que s'esta fent al 
final del carrer de la Garrotxa, no saben si servirà d'enllaç pel 
4t cinturó o si hi hauran indústries  no tenim informació del que 
hi anirà allà, el que sí que és clar és que cada cop s'hi estan 
tallant més arbres. 
També informació sobre l'extracció d'aigua del pou que hi 
ha a la carretera de Terrassa, el qui hi ha sobre de Can Pèlachs, 
que durant uns dies s'extreia aigua d'aquell indret. 
El Sr. Alcalde intervé per dir que es convocarà una in- formació 
amb la Junta de Compensació, per saber l'estat de la zona. 
Sobre el tema de l'extracció d'aigua el Sr. Albert Antonell 
comentà que potser per a fer una mesura del pou; durant 24 0 48 
hores seguides se li treu una quantitat d'aigua, es mesura i es 
veu la reacció que fa, aixó ho hauria fet el propietari del pou, 
però no ens ha arribat oficialment. 
el Sr. Jordi Permanyer també demana informació: 
 - sobre el tema de la neteja, que va lligada amb el tema dels 
focs, a la nostra població hi ha un sector que s'anomena la Riba 
entre el carrer Josep Maria Valls i la Plaça de la Miranda que 
seria molt necessàri netejar-lo, està molt sec i les herbes molt 



altes, hi ha també, pel cantó de darrera uns fils d'electricitat 
pelats, amb el conseqüent perill d'incendi. 
 - la propietat de Cal Botafoc que aquest any encara no s'ha 
netejat i pensem que els solars que són propietat de l'AJuntament 
són els que primer s'haurien de netejar, per donar exemple.  
 - A la zona del Pla de la Bruguera hi ha un tros de bosc, entre 
els carrers Berguedà, Osona i Ronda, prop del Residencial Can 
Carner, s'hauria de buscar una fórmula per impedir el pas de 
vehicles, perquè els caps de set- mana es un formiguer de cotxes i 
de deixalles. 
 - Per l'11 de setembre, diada de Catalunya, l'any passat es va 
fer un discurs convergent i partidista al màxim, jo us demanaria 
que fos consensuat el màxim possible. 
El Sr. Alcalde intervé per respondre que pren nota de tots els 
suggeriments fets i pel que fa a consensuar el discurs no ho veu 
possible, però ho tindrà en consideració. 
Intervé el Sr. Josep Rodríguez Vasallo pel grup socialista per 
aclarir el punt del debat del tema 3r, ja que no  
creu que hagi estat justa l'actuació del Sr. Alcalde, dir-li que 
durant el transcurs el Ple s'han produït situacions semblants a la 
seva i el Sr. Alcalde no ha actual igual. 
Remarcà que: "tots sabem com funcionen els pressupostos, estan 
dividits en partides i és molt fàcil camuflar o diluir el 
contingut final del pressupost, és pot emmascarar, el nostre grup 
voldria que tot el que s'ha destinat a Palau Tolrà estigui inclós 
en uns sola partida". 
El Sr. Alcalde contestà que no hi ha cap inconvenient en fer-ho 
així ni en donar tota la informació que demanin, les partides 
estan habilitades en el pressupost i per  
tant parlar de camuflatge és una mica erroni, en la comissió de 
comptes passada es va dir que les partides estan habilitades, els 
diners hi són i dins del pressupost global d'aquest any, 
possiblement amb la previsió que tenim actualment, havent fet la 
despesa del Palau Tolrà, Casal d'Avis, Plaça Catalunya, igualment 
s'acabarà amb una situació molt bona de cara a les finances 
municipals, la resta sobre el contingut d'aquestes partides se 
l'hi fara arribar al regidor el mes de setembre en la comissió 
informativa i es farà un estudi de tot el que s'ha gastat en 
instal.lacions, com en inversions o en ordinari. 
Per acabar El Sr. Alcalde fa menció de que aquest és l'ultim Ple 
que es fa en aquesta Sala, per on han passat molts regidors i s'hi 
han fet molts plens, crec que tots l'enyorarem una mica, per la 
càrrega història que té. En la nova seu, de ben segur que també hi 
serà, i començarà a partir del mes de setembre, que de ben segur 
també serà plena de debats i continguts forts i no tant forts, 
però amb una seu més corrent, com representa entrar en el segle 
XXI, i per tant iniciar físicament l'any 1994 una nova etapa de 
l'Ajuntament de Castelllar del Vallès. Fer referència a l'estima 
de l'edifici, a que es trobarà a faltar la sala amb les seves 
pintures, però ara començar a fer història en el nou edifici. 
Per acabar només cal donar les gràcies i l'adeù a l'edifici i la 
benvinguda al nou en el Palau Tolrà. 
 
 Per acabar el Sr. Alcalde desitja bones vacances per tothom. 
 
I no havent-hi cap més assumpte per tractar, a les dotze de la 
nit, s'aixeca la sessió de la qual s'estén la pre-   sent Acta que 
signe com a fedatari d'aquests acords el Secretari, amb el vist-i-
plau del Sr. Alcalde.  


